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1. ZASEDĆNĉ ZASTUPITELSTVA MŉSTA OLOMOUCE, 
 
 KONAN£ DNE 5. LISTOPADU 2018 
 
      V BUDOVŉ MAGISTRĆTU MŉSTA OLOMOUCE, VELK£M ZASEDACĉM SĆLE,    
 
    HYNAISOVA 10  V  OLOMOUCI   
___________________________________________________________________ 
 
 
PřĉTOMNI: 
 
 
1.  ĻLENOV£  ZASTUPITELSTVA  MŉSTA  OLOMOUCE  -  DLE  PREZENCE 
                                        
2.  VEDOUCĉ  ODBORš  A  PRACOVNĉCI  MAGISTRĆTU  MŉSTA  OLOMOUCE 
                                           
3.  řEDITEL£  PřĉSP.  ORGANIZACĉ  MŉSTA   A  AKCIOVħCH SPOLEĻNOSTĉ 
 
4.  ZĆSTUPCI  SDŉLOVACĉCH  PROSTřEDKš 
 
5.  VEřEJNOST,  HOST£ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Z§pis  ze  zased§n²  Zastupitelstva  mŊsta  Olomouce  byl  vyhotoven dne 8.11.2018 
........................................................................................................................................ 
Zapsala: Gabriela Sedl§kov§ 
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Bod 1 programu: 
Zah§jen²  
 
Prim§tor doc. Mgr. Anton²n StanŊk, Ph.D. pŚiv²tal ļleny Zastupitelstva mŊsta Olomouce na 
prvn²m zased§n² zastupitelstva ve volebn²m obdob² 2018 ï 2022. Zased§n² bylo zah§jeno 
st§tn² hymnou. 
 
Bylo pŚistoupeno k zah§jen² jedn§n² konstatov§n²m, ģe je poŚizov§n pŚ²mĨ pŚenos zased§n² 
Zastupitelstva mŊsta Olomouce, kterĨ je moģno sledovat na webovĨch str§nk§ch mŊsta. 
 
PŚedsedaj²c² pŚipomenul, ģe zastupitelstvo vzeġlo z voleb konanĨch ve dnech 5. a 6. Ś²jna 
2018. Z§roveŔ uvedl, ģe ve lhŢtŊ pro pod§n² n§vrhu soudu na neplatnost voleb nebo 
hlasov§n² byla pod§na jedna ģaloba, kter§ byla dne 25.10.2018 zam²tnuta, zased§n² ZMO 
bylo svol§no v souladu se z§konem o obc²ch. ZastupitelŢm bylo pŚed zah§jen²m zased§n² 
pŚed§no OsvŊdļen² o zvolen². Informace o kon§n² ustavuj²c²ho zased§n² byla vyvŊġena v 
souladu s Jednac²m Ś§dem ZMO a z§konem o obc²ch na ¼Śedn² desce dne 25.10.2018 a 
souļasnŊ byla zveŚejnŊna i na elektronick® ¼Śedn² desce. 
D§le uvedl, ģe dle prezenļn²ch listin bylo v ¼vodu pŚ²tomno 45 ļlenŢ zastupitelstva, tj. 
nadpoloviļn² vŊtġina a zased§n² je schopn® pr§voplatnŊ jednat a usn§ġet se. PŚipomenul, ģe 
k pŚijet² pŚedloģenĨch n§vrhŢ je tŚeba v souladu s Ä 87 z§kona o obc²ch souhlas nadpoloviļn² 
vŊtġiny vġech ļlenŢ zastupitelstva, tj. nejm®nŊ 23 hlasŢ. 
Prim§tor doporuļil postupovat dle jednac²ho Ś§du schv§len®ho minulĨm zastupitelstvem, 
jelikoģ tento Jednac² Ś§d ZMO nepozbyl platnosti s koncem minul®ho funkļn²ho obdob². 
Jednac² Ś§d zastupitel® obdrģeli spoleļnŊ s pozv§nkou na toto zased§n². 
Konstatoval, ģe v Ä 5 jednac²ho Ś§du je mimo jin® zakotveno pouģ²v§n² elektronick®ho 
hlasovac²ho zaŚ²zen².  
Funkļnost hlasovac²ho zaŚ²zen² byla provŊŚena troj²m zkuġebn²m hlasov§n²m. 
 
 
Bod 2 programu:  
Slib ļlenŢ zastupitelstva  
PŚedsedaj²c² konstatoval, ģe mand§t ļlenŢm zastupitelstva vznikl jiģ jejich zvolen²m, nicm®nŊ 
podm²nkou pro jeho dalġ² trv§n² je sloģen² slibu. 
Upozornil, ģe odm²tnut² sloģen² slibu, nebo sloģen² slibu s vĨhradou, m§ za n§sledek z§nik 
mand§tu (Ä 55 z§kona 491/2001 Sb. o volb§ch do zastupitelstev obc²). 
PŚeļetl text Slibu ļlena Zastupitelstva mŊsta Olomouce: 
ĂSlibuji vŊrnost Ļesk® republice. Slibuji na svou ļest a svŊdom², ģe svoji funkci budu 
vykon§vat svŊdomitŊ, v z§jmu mŊsta a jeho obļanŢ a Ś²dit se Đstavou a z§kony Ļesk® 
republikyñ. 
Zastupitel® byli dle abecedy jednotlivŊ vyzĨv§ni k pŚedsednick®mu stolu, kde pronesli slovo 
Ăslibujiñ a stvrdili slib podpisem na pŚipraven®m formul§Śi.  
Formul§Śe slibu ļlenŢ zastupitelstva s jejich podpisy byly uloģeny s ostatn²mi podkladovĨmi 
materi§ly ustavuj²c²ho zased§n² na organizaļn²m oddŊlen² magistr§tu. 
Prim§tor pot® konstatoval, ģe ģ§dnĨ ļlen zastupitelstva neodm²tl sloģit slib, ani nesloģil slib 
s vĨhradou.  
Doporuļil hlasovat o n§vrhu usnesen², kter® ocitoval: 
Zastupitelstvo mŊsta Olomouce bere na vŊdom², ģe 45 ļlenŢ Zastupitelstva mŊsta Olomouce 
sloģilo z§konem pŚedepsanĨ slib bez vĨhrady. 
Hlasov§ni ļ. 4 o citovan®m n§vrhu usnesen²: 
45 pro 
0 proti 
0 zdrģel se hlasov§n² 
0 nehlasoval 
Z§vŊr: N§vrh usnesen² byl schv§len; k uveden®mu bodu programu bylo pŚijato usnesen² 
bod 1. 
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Usnesen²:  
Zastupitelstvo mŊsta Olomouce 
 

1. bere na vŊdom² 
ģe 45 ļlenŢ Zastupitelstva mŊsta Olomouce sloģilo z§konem pŚedepsanĨ slib bez vĨhrady 
 
 
Bod 3 programu: 
Schv§len² programu zased§n² Zastupitelstva mŊsta Olomouce 
PŚedsedaj²c² konstatoval, ģe n§vrh programu byl souļ§st² pozv§nky na ustavuj²c² zased§n², 
kter§ byla spolu s Jednac²m Ś§dem ZMO a formul§Śi distribuov§na zastupitelŢm v souladu 
s jednac²m Ś§dem. Informace o kon§n² zased§n² byla zveŚejnŊna na ¼Śedn² desce.  
ĂNa stŢlñ byly rozd§ny: 
- bod programu 6 Organizaļn² z§leģitosti - odmŊŔov§n² neuvolnŊnĨch ļlenŢ Zastupitelstva 
mŊsta Olomouce a odmŊŔov§n² za funkce pŚedsedŢ a ļlenŢ vĨborŢ ZMO a pŚedsedŢ a 
ļlenŢ komis² RMO a zvl§ġtn²ho org§nu, kteŚ² nejsou ļleny ZMO a pŚ²spŊvek na ¼pravu 
zevnŊjġku 
- bod programu 7 ZŚ²zen² finanļn²ho vĨboru a kontroln²ho vĨboru, stanoven² poļtu ļlenŢ, 
volba pŚedsedŢ a ļlenŢ. 
PŚedsedaj²c² uvedl, ģe hlavn²m c²lem dneġn²ho zased§n² je zvolit Radu mŊsta Olomouce, tj. 
prim§tora, n§mŊstky prim§tora a dalġ² ļleny rady mŊsta. 
 
Rekapitulace programu: 
 

1. Zah§jen² 
2. Slib ļlenŢ zastupitelstva 
3. Schv§len² programu zased§n² Zastupitelstva mŊsta Olomouce 
4. Stanoven² celkov®ho poļtu ļlenŢ Rady mŊsta Olomouce a 
 urļen² funkc², pro kter® budou ļlenov® zastupitelstva uvolnŊni 
5. Volba ļlenŢ Rady mŊsta Olomouce 

- prim§tora mŊsta Olomouce 
- n§mŊstkŢ prim§tora mŊsta Olomouce 
- urļen² prvn²ho n§mŊstka a poŚad² dalġ²ch n§mŊstkŢ pro zastupov§n² prim§tora  
- neuvolnŊnĨch ļlenŢ rady mŊsta 

6. Organizaļn² z§leģitosti - odmŊŔov§n² neuvolnŊnĨch ļlenŢ Zastupitelstva mŊsta 
Olomouce a odmŊŔov§n² za funkce pŚedsedŢ a ļlenŢ vĨborŢ ZMO a pŚedsedŢ a 
ļlenŢ komis² RMO a zvl§ġtn²ho org§nu, kteŚ² nejsou ļleny ZMO a pŚ²spŊvek na 
¼pravu zevnŊjġku 

7. ZŚ²zen² finanļn²ho vĨboru a kontroln²ho vĨboru, stanoven² poļtu ļlenŢ, volba 
pŚedsedŢ a ļlenŢ 

8. PovŊŚen² k odd§v§n²  
9. UrļenĨ zastupitel 
10. RŢzn® 
11. Z§vŊr 

 
Hlasov§n² ļ. 5 - schv§len² programu: 
45 pro  
0 proti  
0 zdrģel se hlasov§n²  
0 nehlasoval 
Z§vŊr: Program ustavuj²c²ho zased§n² ZMO byl schv§len; k uveden®mu bodu programu bylo 
pŚijato usnesen² bod 2. 
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Usnesen²:  
Zastupitelstvo mŊsta Olomouce 
 

1. schvaluje 
n§vrh programu ustavuj²c²ho zased§n² Zastupitelstva mŊsta Olomouce  
 
 
PŚedsedaj²c² konstatoval, ģe v souladu s jednac²m Ś§dem se do diskuse z Śad obļanŢ 
pŚihl§sili: 
K bodu 10 RŢzn® ï Hanelov§ Zdenka, RNDr. Jakubec Aleġ, Ing. Kub²k Petr a Tkadleļkov§ 
Zdenka 
 
V souladu se z§konem o obc²ch Ä 95 a Jednac²m Ś§dem ZMO byli jako ovŊŚovatel® z§pisu 
urļeni: 
Mgr. Yvona Kubj§tov§, Ing. arch. Tom§ġ Pejpek, Magdal®na Vaneļkov§, MUDr. Ivo Mareġ, 
MBA, Mgr. Hynek Melichar, Ph.D., PaedDr. Miroslav Sk§cel, RNDr. Ladislav Ġnevajs, Ivana 
Pl²halov§. 
 
Zapisovatelkou byla urļena Gabriela Sedl§kov§.  
 
 
Bod 4 programu: 
Stanoven² celkov®ho poļtu ļlenŢ Rady mŊsta Olomouce a urļen² funkc², pro kter® 
budou ļlenov® zastupitelstva uvolnŊni 
 
Stanoven² celkov®ho poļtu ļlenŢ RMO 
doc. StanŊk konstatoval, ģe dle Ä 99 z§kona o obc²ch je poļet ļlenŢ rady lichĨ a ļin² 
nejm®nŊ 5 a nejvĨġe 11 ļlenŢ, pŚiļemģ nesm² pŚesahovat 1/3 poļtu ļlenŢ zastupitelstva 
obce. 
Poģ§dal o pŚedloģen² n§vrhŢ.  
Mgr. Ģb§nek ï pŚednesl za koalici spoleļnĨ n§vrh, aby celkovĨ poļet ļlenŢ rady mŊsta byl 
11, z toho 7 uvolnŊnĨch ļlenŢ rady mŊsta a 4 neuvolnŊn² ļlenov® rady mŊsta. VysvŊtlil, ģe 
n§rŢst poļtu uvolnŊnĨch ļlenŢ rady oproti pŚedchoz²mu volebn²mu obdob² vych§z² 
z kompetenļn²ho rozdŊlen² a tematick®ho rozdŊlen² oblast², kterĨmi se jednotliv² n§mŊstci 
prim§tora a prim§tor budou zabĨvat, aby byli schopni pokrĨt a zejm®na v ļase a kvalitŊ plnit 
¼koly a t®mata, kter® si koalice ve sv® koaliļn² smlouvŊ a n§slednŊ v programov®m 
prohl§ġen² pŚed sebou vytyļ². Poģ§dal o podporu uveden®ho n§vrhu s t²m, ģe vŊŚ², ģe bude 
pŚ²nosem pro mŊsto, pro toto zastupitelstvo i pro obļany Olomouce.  
 
Hlasov§n² ļ. 6 o n§vrhu koalice na stanoven² celkov®ho poļtu ļlenŢ RMO: 
35 pro 
1 proti 
9 zdrģel se hlasov§n² 
0 nehlasoval 
Z§vŊr: N§vrh byl schv§len; celkovĨ poļet ļlenŢ Rady mŊsta Olomouce byl stanoven na 11, 
z toho 7 uvolnŊnĨch a 4 neuvolnŊn² ļlenov®.   
 

 
Urļen² funkc², pro kter® budou ļlenov® zastupitelstva uvolnŊni: 
Prim§tor konstatoval, ģe je tŚeba urļit funkce, pro kter® budou ļlenov® zastupitelstva 
uvolnŊni. 
Poģ§dal o pŚedloģen² n§vrhŢ: 
Mgr. Ģb§nek ï za koalici pŚedloģil spoleļnĨ n§vrh, aby funkce, pro kter® budou ļlenov® 
zastupitelstva uvolnŊni, byly funkce prim§tora a 6 n§mŊstkŢ. 
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Hlasov§n² ļ. 7 o pŚedloģen®m n§vrhu koalice: 
32 pro 
7 proti 
5 zdrģel se hlasov§n² 
1 nehlasoval 
Z§vŊr: N§vrh byl schv§len; zastupitelstvem byly urļeny funkce, pro kter® budou ļlenov® 
zastupitelstva uvolnŊni, tj. prim§tor a 6 n§mŊstkŢ prim§tora; k uveden®mu bodu programu 
bylo pŚijato usnesen² bod 3. 

 
Usnesen²:  

Zastupitelstvo mŊsta Olomouce 
 

1. stanovilo 
v souladu s Ä 84 z§k. ļ. 128/2000 Sb., o obc²ch (obecn² zŚ²zen²) ve znŊn² pozdŊjġ²ch 
pŚedpisŢ, poļet ļlenŢ Rady mŊsta Olomouce na 11, poļet uvolnŊnĨch ļlenŢ rady mŊsta na 7 
a poļet neuvolnŊnĨch ļlenŢ na 4 
 
 

2.        urļilo 
v souladu s Ä 84 z§k. ļ. 128/2000 Sb., o obc²ch (obecn² zŚ²zen²) ve znŊn² pozdŊjġ²ch 
pŚedpisŢ, funkce, pro kter® budou ļlenov® Zastupitelstva mŊsta Olomouce od 5.11.2018 
uvolnŊni a to funkce prim§tora a 6 n§mŊstkŢ prim§tora 
 
 
 
Bod 5 programu: 
Volba ļlenŢ Rady mŊsta Olomouce 
PŚedsedaj²c² pŚipomenul, ģe dle jednac²ho Ś§du Ä 5 odst. 3 se hlasov§n² prov§d² veŚejnŊ 
pomoc² elektronick®ho hlasovac²ho zaŚ²zen². O kaģd®m n§vrhu na person§ln² sloģen² rady 
mŊsta bude rozhodov§no samostatnĨm hlasov§n²m. Poznamenal, ģe dle citovan®ho 
paragrafu mŢģe tak® kterĨkoliv ļlen zastupitelstva navrhnout, aby hlasov§n² bylo tajn®. 
JinĨ n§vrh na zpŢsob hlasov§n² nebyl pod§n, pŚedsedaj²c² konstatoval, ģe bude postupov§no 
dle jednac²ho Ś§du, tj. hlasov§n² se bude prov§dŊt veŚejnŊ, pomoc² elektronick®ho 
hlasovac²ho zaŚ²zen². 
 
Volba prim§tora mŊsta Olomouce 
PŚedsedaj²c² poģ§dal o pŚedloģen² jmenovitĨch n§vrhŢ.  
 
JUDr. Major - za koalici pŚedloģil spoleļnĨ n§vrh, aby prim§torem byl zvolen pan 
Mgr. Miroslav Ģb§nek, MPA (ANO 2011) 
s kompetencemi: kancel§Ś prim§tora, intern² audit a kontrola, ¼tvar hlavn²ho architekta, 

strategie a Ś²zen² vļetnŊ Ś²zen² pŚ²spŊvkovĨch organizac² a obchodn²ch 
spoleļnost² s majetkovou ¼ļast² mŊsta, medi§ln² komunikace a 
marketing, zastupov§n² statut§rn²ho mŊsta Olomouce navenek a MŊstsk§ 
policie Olomouc 

 
Ing. arch. Grasse ï uvedl, ģe ve volb§ch obļan® volili zmŊnu, dosud vl§dnouc² strany 
ocenili 28 % hlasŢ, opoziļn² a nov® subjekty 72 % hlasŢ. V²tŊz voleb hnut² ANO vzk§zal 
obļanŢm, ģe mu je politika, vĨsledky a styl vl§dnut² minulĨch let bliģġ², neģ zmŊna, pro niģ 
Olomouļan® dali vŊtġinovŊ svŢj hlas. Konstatoval, ģe plat² tedy, ģe v²tŊz bere vġe, ovġem 
takovou vl§du ProOlomouc nepodpoŚ². 
Prim§tor doc. StanŊk konstatoval, ģe z dan®ho vystoupen² nevyplynul ģ§dnĨ protin§vrh a 
poģ§dal Mgr. Ģb§nka, aby se ke kandidatuŚe vyj§dŚil. 
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Mgr. Ģb§nek ï nejen jm®nem koalice, kter§ se v Olomouci rod², ale i s§m za sebe poģ§dal o 
podporu v n§sleduj²c² volbŊ. S Śadou zastupitelŢ se v uplynulĨch ļtyŚech letech potk§val, 
s Śadou se stali pŚ§teli, i kdyģ sedŊli na rŢznĨch stran§ch pomysln® politick® barik§dy. Uvedl, 
ģe svĨm jm®nem nab²z² otevŚenost, se kterou pŚistupovali k politice ve mŊstŊ i v uplynul®m 
obdob², otevŚenost dobrĨm myġlenk§m a n§padŢm vġem, bez ohledu na to, zda jsou 
souļ§st² koalice nebo opozice. OtevŚenost inovac²m, kreativitŊ a n§padŢm, kter® toto mŊsto 
potŚebuje a kde s§m za sebe vn²m§ velkĨ potenci§l tohoto mŊsta, kter® m§ obrovskou 
tradici, univerzitn² historii, kter§ je v t®to zemi ojedinŊl§ a kter® m§ kulturn² z§zem², kter® 
n§m mohou jin§ mŊsta z§vidŊt, kter® m§ Śadu obļanŢ, kteŚ² se pod²lej² na jeho ģivotŊ a 
formov§n², a kteŚ² budou jeho souļ§st² a budoucnost². Uvedl, ģe nab²z² spolupr§ci vġem 
zastupitelŢm pŚi vĨmŊnŊ n§zorŢ, pŚi vĨmŊnŊ informac², otevŚenost a prŢchodnost informac² 
mezi radou a mezi zastupiteli, opoziļn²mi kluby a obļany. Uvedl, ģe vstupujeme do ®ry, kdy 
n§s budou do znaļn® m²ry svazovat omezen® rozpoļtov® moģnosti, ale na druhou stranu 
vstupujeme do ®ry, kdy se pŚed n§mi otev²raj² neomezen® moģnosti pr§vŊ ve vyuģ²v§n² 
potenci§lu tohoto mŊsta. Tato koalice nab²z² ruku vġem, kteŚ² chtŊj² pro budoucnost tohoto 
mŊsta pracovat, pod²let se na n². Vġem, kteŚ² chtŊj² Śeġit probl®my, kterĨch se nakupila cel§ 
Śada. Z§roveŔ chce tato koalice nav§zat na to, co se zde v uplynulĨch letech vytvoŚilo, a to 
zejm®na ve strategick® ļ§sti hospod§Śsk®ho rozvoje mŊsta a nab²z² spolupr§ci vġem, kteŚ² 
nechtŊj² o probl®mech jenom mluvit, ale skuteļnŊ se jimi zabĨvat. Vyj§dŚil se, ģe chce bĨt 
prim§torem vġech obļanŢ mŊsta, bez ohledu na to, zda hnut² a strany zastoupen® v koalici 
volili. Chce v®st kolektiv a tĨm lid², kterĨ bude souļ§st² veden² mŊsta, ale i veden² 
magistr§tu. Uvedl, ģe v uplynulĨch dnech mŊl moģnost potkat se s velkou ļ§st² zamŊstnancŢ 
Magistr§tu mŊsta Olomouce, zejm®na samospr§vn® ļ§sti a z atmosf®ry tŊchto setk§n² 
vyc²til, ģe jsou zde lid®, kteŚ² jsou pŚipraveni spolupracovat s koalic² na plnŊn² jejich 
programov®ho prohl§ġen², naplnŊn² c²lŢ a veġkerĨch politik, kter® toto mŊsto a jeho veden² 
pro obļany zajiġŠuje. AŠ uģ se zastupitel® pŚi volbŊ rozhodnou jakkoliv, s§m za sebe pŚisl²bil, 
ģe toto rozhodnut² bude respektovat a nic nezmŊn² na jeho ochotŊ se vġemi zastupitelkami a 
zastupiteli n§sleduj²c² ļtyŚi roky spolupracovat.  
 
Hlasov§n² ļ. 8 o zvolen² Mgr. Miroslava Ģb§nka, MPA, prim§torem mŊsta Olomouce: 
31 pro  
10 proti  
4 zdrģel se hlasov§n²  
0 nehlasoval 
Z§vŊr:  N§vrh byl schv§len, Mgr. Miroslav Ģb§nek, MPA byl zvolen prim§torem mŊsta 
Olomouce. 
 
doc. StanŊk pogratuloval novŊ zvolen®mu prim§torovi ke zvolen², pŚedal mu insignie mŊsta a 
poģ§dal ho, aby zaujal m²sto za pŚedsednickĨm stolem a d§le toto zased§n² vedl. 
 
 
Zased§n² zastupitelstva d§le Ś²dil novŊ zvolenĨ prim§tor Mgr. Miroslav Ģb§nek, MPA 
 
Mgr. Ģb§nek podŊkoval dosavadn²mu prim§torovi doc. StaŔkovi za ¼spŊġn® veden² mŊsta 
v uplynulĨch ļtyŚech letech, zdŢraznil, ģe pro mŊsto vykonal obrovskĨ kus pr§ce a ģe do 
institutu prim§tora vetknul dŢstojnost, dŢleģitost a vĨznam. PopŚ§l mu hodnŊ ¼spŊchŢ pŚi 
pŢsoben² na Ministerstvu kultury ĻR a pŚedal mu vŊcnĨ dar.  
doc. StanŊk podŊkoval a vġem novĨm zastupitelk§m a zastupitelŢm popŚ§l jen dobr§ a 
spr§vn§ rozhodnut². Za minulĨch osm let, kdy byl v olomouck®m zastupitelstvu, jiģ v², ģe se 
ļasto jedn§ o rozhodnut² politick§, kter§ jsou vĨsledkem hled§n² kompromisŢ. PopŚ§l, nechŠ 
je tedy kompromis vģdy ve prospŊch vŊtġiny a aŠ je nesen vģdy dobrĨmi ¼mysly. Mgr. 
Ģb§nkovi, kterĨ bude 25. ļeln² pŚedstavitel mŊsta se sedmisetletou tradic² a souļasnŊ 7. 
novodobĨ prim§tor mŊsta popŚ§l, aby byl ¼spŊġnĨ, aby mŊl tĨm lid², se kterĨmi bude moci 
spolupracovat a aby se mu podaŚilo splnit vġe, co si pŚedeslal.  
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Volba n§mŊstkŢ prim§tora 
Za koalici pŚedloģil novŊ zvolenĨ prim§tor n§vrh, aby n§mŊstky prim§tora byli zvoleni: 
 
JUDr. Martin Major, MBA (ODS) 
s kompetencemi: investice, doprava a ¼zemn² pl§nov§n², ochrana obyvatel 
 
Mgr. Matouġ Pelik§n (KDU-ĻSL) 
s kompetencemi: Smart City a informaļn² technologie, dotaļn² projekty vļetnŊ ITI, 

majetkopr§vn² z§leģitosti, bytov§ politika, MŊstsk§ pam§tkov§ 
rezervace, HŚbitovy mŊsta Olomouce 

 
Mgr. Pavel Hekela (spOLeļnŊ) 
s kompetencemi: kultura, mŊstsk§ zeleŔ a odpadov® hospod§Śstv², komise mŊstskĨch ļ§st² 

a detaġovanĨch pracoviġŠ, Moravsk® divadlo Olomouc, Moravsk§ 
filharmonie Olomouc 

 
doc. PhDr. Karel KoneļnĨ, CSc. (ANO 2011) 
s kompetencemi: ġkolstv² a vyuģit² voln®ho ļasu, vnŊjġ² vztahy zahrnuj²c² zahraniļn² kontakty 

a partnersk§ mŊsta, spolupr§ce mŊsta s organizacemi, institucemi 
a svazy, Knihovna mŊsta Olomouce 

 
Mgr. Mark®ta Z§lesk§ (ODS) 
s kompetencemi: cestovn² ruch, Informaļn² centrum Olomouc, sport a tŊlovĨchova, 

Zoologick§ zahrada Olomouc 
 
Eva Kol§Śov§ (ANO 2011) 
s kompetencemi: ekonomika, soci§ln² sluģby a vŊci 
 
Prim§tor Mgr. Ģb§nek poģ§dal navrhovan® kandid§ty o veŚejn® vysloven² souhlasu, 
pŚ²padnŊ aby se kr§tce pŚedstavili. 
 
JUDr. Martin Major ï podŊkoval za nominaci, se kterou vyj§dŚil souhlas. Uvedl, ģe mu je 39 
let, je pŢvodn²m vzdŊl§n²m pr§vn²k, i kdyģ je pravdou, ģe vŊtġinu profesn²ho ģivota se vŊnuje 
komun§ln² nebo region§ln² politice. Od jeho osoby lze oļek§vat odbornost, profesionalitu a 
pŚedv²datelnost rozhodnut². 
 
Mgr. Matouġ Pelik§n ï uvedl, ģe je mu 36 let a uplynul® ļtyŚi roky byl pŚedsedou klubu 
zastupitelŢ KDU-ĻSL a ļlenem majetkopr§vn² komise. Nominaci na n§mŊstka prim§tora 
s uvedenĨmi kompetencemi pŚij²m§. ZdŢraznil, ģe si v§ģ² vġech, kteŚ² byli zvoleni do pozice 
zastupitelŢ a m§ k nim velkĨ respekt, jelikoģ s§m v², co vġe to obn§ġ². R§d by si tento 
respekt ponechal po cel® ļtyŚi roky, jelikoģ je dŢleģit®, aby spolu zastupitel® komunikovali. 
Nen² dŢleģit®, ģe oni budou sedŊt za pŚedsednickĨm stolem, coģ neznamen§, ģe jsou nŊco 
v²c, znamen§ to pouze, ģe se budou intenzivnŊji a ļastŊji vŊnovat pr§ci zastupitele a 
pracovat pro mŊsto. V r§mci sv® kompetence jej ļek§ hodnŊ pr§ce, ale mŊl moģnost se jiģ 
setkat se zamŊstnanci a vedouc²mi odborŢ, kteŚ² budou v jeho gesci a mŢģe tedy Ś²ci, ģe se 
jedn§ o zkuġenĨ a pracovitĨ tĨm, takģe vŊŚ², ģe spoleļnŊ pr§ci zvl§dnou. Vyj§dŚil dŢvŊru 
v tento projekt, kterĨ Olomouc posune k lepġ²mu a uvedl, ģe bude r§d za podporu zastupitelŢ 
pŚi hlasov§n².  
 
Mgr. Pavel Hekela ï uvedl, ģe se tak® kr§tce pŚedstav², i kdyģ se s mnohĨmi zn§ za svou 
dvacetiletou ļinnost v Ļesk®m rozhlase Olomouc a Moravsk®m divadle Olomouc. Je mu 64 
let, je vystudovanĨ herec, prax² divadeln² reģis®r, m§ za sebou dvacetiletou manaģerskou 
pr§ci v oblasti kultury a vŊŚ², ģe tyto zkuġenosti bude moci z¼roļit ve sv® pr§ci. Do kulturn²ho 
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prostoru mŊsta Olomouce vstoupil v obdob² revoluce a od t® doby se v tomto prostŚed² 
pohybuje a lze Ś²ci, ģe dobŚe zn§ to, co v oblasti kultury mŊsto potŚebuje a vid² ġance a 
pŚ²leģitosti, kter® mŊsto mŢģe na poli kultury dostat. Ke sv® kvalifikaci v oblasti mŊstsk® 
zelenŊ a odpadov®ho hospod§Śstv² uvedl, ģe se bude muset hodnŊ uļit, ale ģe se uļ² rychle 
a jeho vĨhodou je skuteļnost, ģe je nominov§n hnut²m spOLeļnŊ, kde je velmi kvalitn² tĨm 
odborn²kŢ, kteŚ² mu budou ku pomoci a budou mu dobrĨmi r§dci v t®to oblasti. Uvedl, ģe 
nab²z² otevŚenost, pravdomluvnost a ¼sil² o dobrou vŊc. Uvedl, ģe pŚi vstupu do region§ln² 
politiky jej vedlo na sklonku jeho profesn² dr§hy pr§vŊ zejm®na ¼sil² o pozitivn² zmŊny ve 
mŊstŊ. UzavŚel, ģe se celĨ ģivot Ś²d² skautskĨmi z§sadami, v ļemģ bude pokraļovat, coģ je 
z jeho pohledu sluġn§ z§ruka dŢvŊry. I kdyģ jej zastupitel® nezvol², bude mu ct² s nimi tr§vit 
pŚ²ġt² ļtyŚi roky. 
 
doc. PhDr. Karel KoneļnĨ, CSc. ï uvedl, ģe souhlas² se svou nominac² na funkci n§mŊstka 
prim§tora, je mu 53 let, trvale v Olomouci bydl² od r. 1989 a celou tuto dobu je profesnŊ 
spojen s Univerzitou Palack®ho v Olomouci, pŚiļemģ ned§vno pŚeġel z Filozofick® fakulty na 
fakultu Pedagogickou. S oblast² ġkolstv², kter® by se mŊl nyn² ujmout je tedy spojen celĨ 
ģivot. Na funkci n§mŊstka se snaģil zodpovŊdnŊ pŚipravit, prostudoval si koncepci pro 
ġkolstv², se kterou pŚiġlo minul® veden² mŊsta a kter§ je platn§ do roku 2020. Vyj§dŚi n§zor, 
ģe po jeho rozhovorech s odborn²ky zejm®na na z§kladn² ġkolstv² a se zkuġenĨmi a velmi 
kompetentn²mi pracovnicemi veden² odboru ġkolstv² na magistr§tu, nen² tŚeba nic z§sadn²ho 
aktualizovat. Nab²z² otevŚenost, komunikaci, spolupr§ci se vġemi odborn²ky, jak z odborn® 
komise ġkolstv² mŊsta, tak i ze strany Pedagogick® fakulty, ze kter® pŚiġel, kter§ mŢģe rozvoji 
ġkolstv² ve mŊstŊ velmi pomoci. Ze speci§ln²ch t®mat, kter® nab²dl v r§mci programu hnut² 
ANO, jmenoval internetovou encyklopedii mŊsta Olomouce, kter§ zde jiģ mŊla bĨt d§vno a 
pouze doh§n²me dluh vŢļi jinĨm mŊstŢm, zejm®na mŊstu Brnu. Vyj§dŚil nadŊji, ģe bude 
s podporou koalice a moģn§ i opozice do uveden® funkce zvolen a pŚisl²bil, ģe se j² bude 
vŊnovat s plnou zodpovŊdnost². 
 
Mgr. Mark®ta Z§lesk§ ï uvedla, ģe je j² 51 let, v komun§ln² politice je nov§ļkem, ale 
pracovala v krajsk® politice. Skuteļnost, ģe je nov§ļkem, povaģuje sp²ġe za vĨhodu. Od r. 
1993 je osobou samostatnŊ vĨdŊleļnŊ ļinnou, pŚiļemģ se zabĨvala ġirokĨm z§bŊrem vŊc². 
To stŊģejn², ļ²m se dŚ²ve zabĨvala, se j² nyn² podaŚilo z²skat do sv® agendy, a to je cestovn² 
ruch. S mŊstem je spojena pomŊrnŊ dlouho d²ky prac²m v rŢznĨch komis²ch mŊsta a na 
rŢznĨch pozic²ch. V roce 1995 zakl§dala Informaļn² centrum, kter® by nyn² mŊlo spadat do 
jej² gesce. Pod²lela se tak® na ŚadŊ kulturn²ch a spoleļenskĨch akc²ch. PŚi seznamov§n² se 
s agendou, kterou by mŊla Ś²dit, zjistila, ģe se d§ urļitŊ navazovat na spoustu dobrĨch 
zavedenĨch vŊc², ale souļasnŊ je co zlepġovat. Tak jako ve svĨch jinĨch aktivit§ch hodl§ 
pŚich§zet s novinkami, kter® budou pŚ²nosem pro mŊsto a jako kaģdĨ z kandid§tŢ zde stoj² 
zejm®na proto, aby vŊci posunovala d§l. Nab²z² profesionalitu a zkuġenosti v r§mci vŊc², 
kter® by mŊly bĨt v jej² gesci a kter® dlouhodobŊ souvis² s jej²mi profesn²mi a veŚejnŊ 
prospŊġnĨmi dobrovolnĨmi aktivitami. Doplnila, ģe pŢsob² tak® na pozici Śeditelky z§jmov®ho 
spolku, kterĨ obnovuje vĨznamnĨ historickĨ are§l Korunn² pevnŢstky. Jelikoģ je jasn®, ģe by 
se zde ocitla ve stŚetu z§jmŢ, t®to neplacen® dobrovoln® funkce se hodl§ v nejbliģġ² dobŊ 
vzd§t. Vyj§dŚila se, ģe je j² ct², ģe byla zvolena zastupitelkou mŊsta Olomouce a nominaci na 
funkci n§mŊstkynŊ prim§tora pŚij²m§. Bude j² ct², pokud bude na t®to pozici moci pracovat. 
TŊġ² se na spolupr§ci se vġemi, tzn. se zastupiteli z rŢznĨch politickĨch klubŢ.  
 
Eva Kol§Śov§ ï uvedla, ģe je j² 62 rokŢ a v Olomouci bydl² od roku 1981, celĨ svŢj profesn² 
ģivot se vŊnovala ļ²slŢm, a to jak z pozice ¼ļetn², tak z pozice ekonomky, pŚ²padnŊ Śeditelky 
dvou organizac². Druhou oblast², kterou by se mŊla zabĨvat je soci§ln² oblast, ke kter® ji 
pŚivedla jej² postiģen§ dcera, a proto se t®to problematice zaļala v²ce vŊnovat. PŢsobila ve 
spr§vn² radŊ nŊkolika obecnŊ prospŊġnĨch spoleļnost². Nab²z² svoje odborn® znalosti a 
otevŚenost a vstŚ²cnost vġem dobrĨm n§vrhŢm tak, abychom zdolali tŊģkou dobu, co se tĨk§ 
rozpoļtu mŊsta, abychom dobŚe hospodaŚili a aby prob²hal i rozvoj soci§ln²ch sluģeb 
v naġem mŊstŊ. S nominac² na pozici n§mŊstkynŊ vyj§dŚila souhlas. 
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Prim§tor Mgr. Ģb§nek ï podŊkoval vġem nominovanĨm zastupitelŢm a pŚipomenul, ģe o 
jednotlivĨch n§vrz²ch na person§ln² obsazen² funkc² n§mŊstkŢ prim§tora se bude hlasovat 
samostatnŊ a poģ§dal, aby po zvolen² jednotliv² ļlenov® rady zaujali sv§ m²sta za 
pŚedsednickĨm stolem. 
 
Hlasov§n² ļ. 9 o zvolen² JUDr. Martina Majora, MBA n§mŊstkem prim§tora s jiģ citovanĨmi 
kompetencemi: 
29 pro 
12 proti  
4 zdrģel se hlasov§n²  
0 nehlasoval 
Z§vŊr: N§vrh byl schv§len; JUDr. Martin Major, MBA byl zvolen n§mŊstkem prim§tora 
JUDr. Major ï podŊkoval za hlasy zastupitelŢ. 
 
Hlasov§n² ļ. 10 o zvolen² Mgr. Matouġe Pelik§na n§mŊstkem prim§tora s jiģ citovanĨmi 
kompetencemi: 
31 pro  
8 proti  
6 zdrģel se hlasov§n²  
0 nehlasoval 
Z§vŊr: Mgr. Matouġ Pelik§n byl zvolen n§mŊstkem prim§tora 
Mgr. Pelik§n ï podŊkoval za zvolen² a uvedl, ģe se tŊġ² na vz§jemnou spolupr§ci. 
 
Hlasov§n² ļ. 11 o zvolen² Mgr. Pavla Hekely n§mŊstkem prim§tora s jiģ citovanĨmi 
kompetencemi: 
30 pro 
8 proti  
6 zdrģel se hlasov§n² 
1 nehlasoval 
Z§vŊr: Mgr. Pavel Hekela byl zvolen n§mŊstkem prim§tora 
Mgr. Hekela ï podŊkoval za zvolen² a uvedl, ģe si nesm²rnŊ t®to dŢvŊry v§ģ². 
 
Hlasov§n² ļ. 12 o zvolen² doc. PhDr. Karla Koneļn®ho, CSc. n§mŊstkem prim§tora s jiģ 
citovanĨmi kompetencemi: 
29 pro 
11 proti  
5 zdrģel se hlasov§n²  
0 nehlasoval 
Z§vŊr: doc. PhDr. Karel KoneļnĨ, CSc. byl zvolen n§mŊstkem prim§tora 
doc. KoneļnĨ ï podŊkoval za projevenou dŢvŊru.  
 
Hlasov§n² ļ. 13 o zvolen² Mgr. Mark®ty Z§lesk® n§mŊstkyn² prim§tora s jiģ citovanĨmi 
kompetencemi: 
29 pro  
12 proti  
4 zdrģel se hlasov§n² 
0 nehlasoval 
Z§vŊr: Mgr. Mark®ta Z§lesk§ byla zvolena n§mŊstkyn² prim§tora 
Mgr. Z§lesk§ ï podŊkovala za zvolen². 
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Hlasov§n² ļ. 14 o zvolen² Evy Kol§Śov® n§mŊstkyn² prim§tora s jiģ citovanĨmi 
kompetencemi: 
29 pro  
12 proti 
4 zdrģel se hlasov§n²  
0 nehlasoval 
Z§vŊr: Eva Kol§Śov§ byla zvolena n§mŊstkyn² prim§tora 
E. Kol§Śov§ ï podŊkovala t²mto za projevenou dŢvŊru a uvedla, ģe se tŊġ² na spolupr§ci se 
vġemi. 
 
Prim§tor vyj§dŚil upŚ²mnou radost z tĨmu, kterĨ byl schv§len, kterĨ bude tvoŚit jeho nejbliģġ² 
spolupracovn²ky po ļtyŚi roky. Konstatoval, ģe se setk§vali jiģ pŚi pŚ²pravŊ koaliļn²ho projektu 
a tak dŊln§ a pŚ§telsk§ atmosf®ra, kter§ pŚi pŚ²pravŊ smlouvy panovala, jej pŚ²jemnŊ 
zaskoļila. VŊŚ², ģe jim vydrģ² po cel® ļtyŚi roky a vĨsledky jejich pr§ce budou pŚ²nosem pro 
toto mŊsto. 
 
Urļen² prvn²ho n§mŊstka a poŚad² dalġ²ch n§mŊstkŢ pro zastupov§n² prim§tora  
Prim§tor navrhl, aby zastupitelstvo v souladu s Ä 104 z§k. o obc²ch urļilo 1. n§mŊstka 
prim§tora, kterĨ bude zastupovat prim§tora v dobŊ jeho nepŚ²tomnosti. 
Za koalici pŚedloģil n§vrh, aby 1. n§mŊstkem prim§tora byl urļen JUDr. Martin Major, MBA 
JinĨ n§vrh nebyl pod§n. 
 
Hlasov§n² ļ. 15 o urļen² JUDr. Martina Majora, MBA 1. n§mŊstkem prim§tora 
29 pro  
12 proti  
4 zdrģel se hlasov§n²  
0 nehlasoval 
Z§vŊr: N§vrh byl schv§len; 1. n§mŊstkem prim§tora byl urļen JUDr. Martin Major, MBA 
 
Prim§tor navrhl, aby zastupitelstvo urļilo poŚad² dalġ²ch n§mŊstkŢ pro zastupov§n² 
prim§tora v dobŊ jeho nepŚ²tomnosti.  
Za koalici pŚedloģil n§vrh, aby n§mŊstci zastupovali prim§tora v dobŊ jeho nepŚ²tomnosti 
v poŚad²: 
Mgr. Matouġ Pelik§n (KDU-ĻSL) 
Mgr. Pavel Hekela (spOLeļnŊ) 
doc. PhDr. Karel KoneļnĨ, CSc. (ANO 2011) 
Mgr. Mark®ta Z§lesk§ (ODS) 
Eva Kol§Śov§ (ANO 2011) 
JinĨ n§vrh nebyl pod§n. 
 
Hlasov§n² ļ. 16 o poŚad² dalġ²ch n§mŊstkŢ pro zastupov§n² prim§tora v dobŊ jeho 
nepŚ²tomnosti: 
29 pro  
8 proti  
8 zdrģel se hlasov§n²  
0 nehlasoval 
Z§vŊr: N§vrh byl schv§len; poŚad² dalġ²ch n§mŊstkŢ pro zastupov§n² prim§tora v dobŊ jeho 
nepŚ²tomnosti bylo urļeno takto: Mgr. Matouġ Pelik§n, Mgr. Pavel Hekela, doc. PhDr. Karel 
KoneļnĨ, CSc., Mgr. Mark®ta Z§lesk§, Eva Kol§Śov§. 
 
Volba dalġ²ch ļlenŢ rady mŊsta 
Prim§tor konstatoval, ģe d§le je tŚeba zvolit dalġ² ļleny rady mŊsta v poļtu 4.  
Za koalici pŚedloģil spoleļnĨ n§vrh, aby dnem 5.11.2018 byli zvoleni dalġ² ļlenov® Rady 
mŊsta Olomouce: 
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Mgr. Miloslav TichĨ (ANO 2011) 
Mgr. Milan Feranec (ANO 2011) 
RNDr. Jan Holpuch, Ph.D. (ODS) 
RNDr. Ladislav Ġnevajs (KDU-ĻSL) 
Prim§tor pŚipomenul, ģe o kaģd®m z n§vrhŢ se bude hlasovat samostatnŊ, pŚed hlasov§n²m 
poģ§dal navrģen® kandid§ty, aby se ke kandidatuŚe vyj§dŚili a kr§tce se pŚedstavili.  
 
Mgr. Miloslav TichĨ ï podŊkoval za nominaci a uvedl, ģe si toho velmi v§ģ² a pŚistupuje 
k t®to funkci s pokorou. Do zastupitelstva byl zvolen jiģ v druh®m volebn²m obdob², je mu 31 
let, celĨ ģivot se profesnŊ pohybuje v oboru marketingu. Vystudoval Univerzitu Tom§ġe Bati 
ve Zl²nŊ a v souļasn® dobŊ studuje jeġtŊ na UniverzitŊ Palack®ho v Olomouci, obor pr§vo. 
PŢsob² tak® jako asistent poslance. TŊġ² se na spolupr§ci se vġemi zastupiteli, jak 
koaliļn²mi, tak i opoziļn²mi a tak® s veŚejnost². PodŊkoval za pŚ²padnou podporu 
v n§sleduj²c²m hlasov§n².  
Hlasov§n² ļ. 17 o zvolen² Mgr. Miloslava Tich®ho neuvolnŊnĨm ļlenem rady mŊsta: 
29 pro  
11 proti 
4 zdrģel se hlasov§n²  
1 nehlasoval 
 
Mgr. Ģ§ļek ï poģ§dal o ¼pravu hlasov§n², chtŊl se zdrģet. 
VĨsledek hlasov§n² byl upraven: 
29 pro  
11 proti 
5 zdrģel se hlasov§n²  
0 nehlasoval 
Z§vŊr: Mgr. Miloslav TichĨ byl zvolen neuvolnŊnĨm ļlenem rady mŊsta 
Mgr. TichĨ ï podŊkoval za podporu. 
 
Mgr. Milan Feranec ï uvedl, ģe s hlubokou pokorou pŚij²m§ nominaci na funkci ļlena rady 
mŊsta, nab²z² radŊ, zastupitelstvu a mŊstu sv® zkuġenosti z pr§ce jak v soukromĨch firm§ch, 
tak ve veŚejn® spr§vŊ, kde byl n§mŊstkem ministra dopravy a dnes pŢsob² jako poslanec 
Parlamentu ĻR. Nab²z² to, co i ostatn² kandid§ti ï pr§ci pro mŊsto. S nominac² vyj§dŚil 
souhlas. 
Hlasov§n² ļ. 18 o zvolen² Mgr. Milana Ferance neuvolnŊnĨm ļlenem rady mŊsta: 
29 pro  
12 proti 
4 zdrģel se hlasov§n²  
0 nehlasoval 
Z§vŊr: Mgr. Milan Feranec byl zvolen neuvolnŊnĨm ļlenem rady mŊsta 
Mgr. Feranec podŊkoval za podporu. 
 
RNDr. Jan Holpuch, Ph.D. ï podŊkoval za nominaci do rady mŊsta Olomouce, kter® si 
nesm²rnŊ povaģuje, je to pro nŊj velik§ ļest a tuto nominaci pŚij²m§. Je mu 46 let a v²ce neģ 
20 let pŢsob² jako ģivnostn²k, zabĨv§ se informaļn²mi technologiemi, tvorbou webovĨch 
str§nek a tak® v t®to oblasti poskytuje poradenstv². Uvedl, ģe v komun§ln² politice nepatŚ² 
mezi nov§ļky, pŚiļemģ k tomuto volebn²mu obdob² pŚistupuje s daleko vŊtġ² pokorou a 
otevŚenost² naslouchat nejen hlasŢm obļanŢ, kolegŢ z rady a koalice, ale i vġech zastupitelŢ, 
aŠ uģ se ho rozhodnou podpoŚit, nebo ne. PŚedem podŊkoval za vġechny pŚ²padn® hlasy.  
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Hlasov§n² ļ. 19 o zvolen² RNDr. Jana Holpucha, Ph.D. neuvolnŊnĨm ļlenem rady mŊsta: 
28 pro  
12 proti 
4 zdrģel se hlasov§n²  
1 nehlasoval 
Z§vŊr: RNDr. Jan Holpuch, Ph.D. byl zvolen neuvolnŊnĨm ļlenem rady mŊsta 
RNDr. Holpuch ï podŊkoval za podporu. 
 
RNDr. Ladislav Ġnevajs ï uvedl, ģe je mu 56 rokŢ, je p§tĨm funkļn²m obdob²m 
v olomouck®m zastupitelstvu, pŚiļemģ tŚi funkļn² obdob² pracoval jako n§mŊstek prim§tora. 
Pokud z²sk§ dŢvŊru zastupitelŢ, bude moci pŚedat, v pro nŊj nov® pozici neuvolnŊn®ho ļlena 
rady, zkuġenosti nejen sv®mu stranick®mu kolegovi Mgr. Pelik§novi, ale tak® ostatn²m 
ļlenŢm rady, aby vŊci, kter® byly nastartov§ny za jeho pŢsoben² na postu prim§tora, byly 
zd§rnŊ dokonļeny a aby celĨ tento koaliļn² projekt byl ¼spŊġnĨ. Uvedl, ģe svou nominac² 
pŚij²m§ a tŊġ² se na spolupr§ci.  
Hlasov§n² ļ. 14 o zvolen² RNDr. Ladislava Ġnevajse neuvolnŊnĨm ļlenem rady mŊsta: 
28 pro  
12 proti 
4 zdrģel se hlasov§n²  
1 nehlasoval 
Ing. Flek ï poģ§dal o ¼pravu hlasov§n², chtŊl hlasovat pro. 
29 pro  
12 proti 
4 zdrģel se hlasov§n²  
0 nehlasoval 
Z§vŊr: RNDr. Ladislav Ġnevajs byl zvolen neuvolnŊnĨm ļlenem rady mŊsta 
RNDr. Ġnevajs ï podŊkoval za podporu.  
 
Prim§tor konstatoval, ģe jednotliv® vĨsledky hlasov§n² o person§ln²m sloģen² RMO budou 
zapracov§ny do celkov®ho usnesen² k bodu 5 programu z dneġn²ho zased§n²; k uveden®mu 
bodu programu bylo pŚijato usnesen² bod 4. 
 
Usnesen²: 
Zastupitelstvo mŊsta Olomouce 
 

1. zvolilo 
v souladu s ust. Ä 84 z§kona ļ. 128/2000 Sb., o obc²ch, (obecn² zŚ²zen²), ve znŊn² pozdŊjġ²ch 
pŚedpisŢ, dnem 5. 11. 2018 prim§torem mŊsta Olomouce   
 
Mgr. Miroslava Ģb§nka, MPA 
s kompetencemi:  
kancel§Ś prim§tora, intern² audit a kontrola, ¼tvar hlavn²ho architekta, strategie a Ś²zen² 
vļetnŊ Ś²zen² pŚ²spŊvkovĨch organizac² a obchodn²ch spoleļnost² s majetkovou ¼ļast² 
mŊsta, medi§ln² komunikace a marketing, zastupov§n² statut§rn²ho mŊsta Olomouce 
navenek a MŊstsk§ policie Olomouc 
 

2. zvolilo 
dnem 5. 11. 2018 n§mŊstky prim§tora mŊsta Olomouce a urļilo jejich kompetence: 
 
JUDr. Martin Major, MBA (ODS)  
s kompetencemi:  
investice, doprava a ¼zemn² pl§nov§n², ochrana obyvatel 
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Mgr. Matouġ Pelik§n (KDU-ĻSL)  
s kompetencemi:  
Smart City a informaļn² technologie, dotaļn² projekty vļetnŊ ITI, majetkopr§vn² z§leģitosti, 
bytov§ politika, MŊstsk§ pam§tkov§ rezervace, HŚbitovy mŊsta Olomouce 
 
Mgr. Pavel Hekela (spOLeļnŊ) 
s kompetencemi:  
kultura, mŊstsk§ zeleŔ a odpadov® hospod§Śstv², komise mŊstskĨch ļ§st² a detaġovanĨch 
pracoviġŠ, Moravsk® divadlo Olomouc, Moravsk§ filharmonie Olomouc 
 
doc. PhDr. Karel KoneļnĨ, CSc. (ANO 2011)  
s kompetencemi:  
ġkolstv² a vyuģit² voln®ho ļasu, vnŊjġ² vztahy zahrnuj²c² zahraniļn² kontakty a partnersk§ 
mŊsta, spolupr§ce mŊsta s organizacemi, institucemi a svazy, Knihovna mŊsta Olomouce 
 
Mgr. Mark®ta Z§lesk§ (ODS) 
s kompetencemi:  
cestovn² ruch, Informaļn² centrum Olomouc, sport a tŊlovĨchova, Zoologick§ zahrada 
Olomouc 
 
Eva Kol§Śov§ (ANO 2011) 
s kompetencemi:  
ekonomika, soci§ln² sluģby a vŊci 
 

3. urļilo 
v souladu s ust. Ä 104 z§kona ļ. 128/2000 Sb., o obc²ch (obecn² zŚ²zen²), ve znŊn² 
pozdŊjġ²ch pŚedpisŢ, zastupov§n² prim§tora mŊsta takto:  
 
a) JUDr. Martin Major, MBA, 1. n§mŊstek prim§tora 
 
b) poŚad² zastupov§n² dalġ²mi n§mŊstky:  
Mgr. Matouġ Pelik§n (KDU-ĻSL) 
Mgr. Pavel Hekela (spOLeļnŊ) 
doc. PhDr. Karel KoneļnĨ, CSc. (ANO 2011) 
Mgr. Mark®ta Z§lesk§ (ODS) 
Eva Kol§Śov§ (ANO 2011) 
 

4. zvolilo 
v souladu s ust. Ä 84 z§kona ļ. 128/2000 Sb., o obc²ch, (obecn² zŚ²zen²), ve znŊn² pozdŊjġ²ch 
pŚedpisŢ, dnem 5. 11. 2018 neuvolnŊnĨmi ļleny Rady mŊsta Olomouce: 
 
Mgr. Miloslava Tich®ho (ANO 2011) 
Mgr. Milana Ferance (ANO 2011) 
RNDr. Jana Holpucha, Ph.D. (ODS) 
RNDr. Ladislava Ġnevajse (KDU-ĻSL) 
 
Prim§tor poblahopŚ§l novŊ zvolenĨm ļlenŢm rady mŊsta. PopŚ§l jim v pr§ci v radŊ mŊsta 
hodnŊ ¼spŊchŢ. 
D§le uvedl, ģe tak jako pŚed chv²l² podŊkoval prim§toru doc. StaŔkovi, chtŊl by podŊkovat i 
ostatn²m ļlenŢm minul® rady, kteŚ² odv§dŊli svou pr§ci ve prospŊch mŊsta Olomouce i jeho 
obļanŢ. Konstatoval, ģe nŊkteŚ² z nich jsou ļleny tohoto zastupitelstva a nŊkteŚ² usedli opŊt i 
do rady mŊsta, nŊkteŚ² se vr§tili ke svĨm pŢvodn²m profes²m. Uvedl, ģe s§m v², ģe pr§ce ve 
vrcholn® komun§ln² politice nen² rozhodnŊ jednoduch§ a ļlovŊk j² mus² hodnŊ obŊtovat, aŠ 
uģ ļasu na ¼kor rodiny, na ¼kor sv®ho voln®ho ļasu, nebo obŊtovat i dobr® jm®no a tato 
obŊŠ ne vģdy bĨv§ po uplynut² mand§tu dostateļnŊ ocenŊna. JmenovitŊ podŊkoval RNDr. 
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Jakubcovi, kterĨ udŊlal obrovskĨ kus pr§ce zejm®na v oblasti nastaven² nov®ho 
strategick®ho pl§nu a pl§nu trvale udrģiteln® mŊstsk® mobility, tedy tŊm dokumentŢm, ke 
kterĨm se nov§ koalice pŚihl§sila, a na kter® chce nav§zat, na z§kladŊ kterĨch chce d§l 
pracovat na hospod§Śsk®m rozvoji mŊsta. D§le podŊkoval PhDr. Urb§ġkovi, kterĨ 
vĨznamnou mŊrou pŚispŊl k Śeġen² ļasto nesnadnĨch ¼kolŢ v oblasti kultury a sportu. Za 
pr§ci v roli neuvolnŊnĨch radn²ch podŊkoval Bc. PetŚ²kovi, Ing. Czmerovi, Ing. Taclov®, prof. 
Neoralovi. a Ing. arch. Giacintovi. PodŊkoval tak® RNDr. Ġnevajsovi a JUDr. Majorovi, kteŚ² 
jsou opŊt souļ§st² rady mŊsta. Na z§vŊr podŊkoval Mgr. Ģ§ļkovi, kterĨ vĨznamnou mŊrou 
pŚispŊl k zefektivnŊn² cel® Śady projektŢ. Za pr§ci, kter§ pŚispŊla ke zmŊnŊ v majetkopr§vn² 
politice mŊsta. Uvedl, ģe Mgr. Ģ§ļek naslouchal i opozici a byl pŚipraven a ochoten opoziļn² 
n§zory pŚedn§ġet a prosazovat v radŊ mŊsta. Uvedl, ģe pro nŊj samotn®ho je jeho pŚ²stup 
inspirac² a vġem kolegŢm z opozice by r§d sdŊlil, ģe pr§vŊ v t®to politice naslouch§n² a 
pŚen§ġen² dobrĨch podnŊtŢ a dobrĨch myġlenek do rozhodovac²ch procesŢ nov® rady bude 
nov§ koalice pokraļovat.  
D§le informoval, ģe z§stupci tŚ² klubŢ zastupitelŢ jej poģ§dali o kr§tkou pŚest§vku, proto 
vyhl§sil pŚest§vku. 
 
PŚest§vka.  
 
 
Bod 6 programu:  
Organizaļn² z§leģitosti - odmŊŔov§n² neuvolnŊnĨch ļlenŢ Zastupitelstva mŊsta 
Olomouce a odmŊŔov§n²  za funkce pŚedsedŢ a ļlenŢ vĨborŢ ZMO a pŚedsedŢ a ļlenŢ 
komis² RMO a zvl§ġtn²ho org§nu, kteŚ² nejsou ļleny ZMO a pŚ²spŊvek na ¼pravu 
zevnŊjġku 
Bc. VeļeŚ (tajemn²k MMOl) ï ¼vodem poblahopŚ§l ļlenŢm rady ke zvolen². K materi§lu 
konstatoval, ģe na schŢzce klubŢ zastupitelŢ bylo navrģeno, aby do konce roku bylo 
odmŊŔov§n² Śeġeno ve shodn® podobŊ, jak bylo schv§leno pro minul® volebn² obdob² a 
v r§mci usnesen² je v souladu s t²m d§le navrģeno, aby byla utvoŚena pracovn² skupina 
sloģen§ ze z§stupcŢ jednotlivĨch stran zastupitelstva, kter§ se bude zabĨvat podrobnŊ 
uvedenou problematikou, zejm®na n§zory jednotlivĨch stran a hnut², jak by mŊli bĨt do 
budoucna odmŊŔov§ni ļlenov® rŢznĨch komis² rady mŊsta, jak odbornĨch, tak i komis² 
mŊstskĨch ļ§st². V r§mci usnesen² je mu pak ukl§d§no, aby pŚedloģil n§vrh odmŊŔov§n² dle 
z§vŊrŢ t®to pracovn² skupiny na pŚ²ġt² zased§n² ZMO, kter® se bude konat 14. prosince 
2018. Konstatoval, ģe jm®na ļlenŢ pracovn² skupiny jiģ byla nahl§ġena a budou do materi§lu 
doplnŊna. Prvn² term²n jedn§n² t®to pracovn² skupiny byl stanoven na 12. 11. 2018, 
pozv§nky vġem ļlenŢm zaġle. 
Prim§tor citoval pŚedloģenĨ n§vrh usnesen² s t²m, ģe u bodu 3, kterĨm se navrhuje zŚ²zen² 
pracovn² skupiny, budou doplnŊna jm®na ļlenŢ, kter® citoval: 
Mgr. Filip Ģ§ļek, PaedDr. Miroslav Sk§cel, Mgr. Matouġ Pelik§n, Ing. Stanislav Flek, 
Mgr. Miloslav TichĨ, RNDr. Jan Holpuch, Ph.D., Ing. arch. Pavel Grasse, Mgr. Marek 
Zelenka, LL.M., Ing. Martin Jirotka. 
Hlasov§n² ļ. 21 o doplnŊn®m n§vrhu usnesen²: 
45 pro 
0 proti 
0 zdrģel se hlasov§n² 
0 nehlasoval 
Z§vŊr: N§vrh usnesen² byl schv§len; k uveden®mu bodu programu bylo pŚijato usnesen² bod 
5. 
 
Usnesen²: 
Zastupitelstvo mŊsta Olomouce 
 

1. bere na vŊdom² 
pŚedloģenou dŢvodovou zpr§vu 
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2. stanovuje 
vĨġi mŊs²ļn²ch odmŊn a vĨġi pauġ§ln² n§hrady uġl®ho vĨdŊlku pro neuvolnŊn® ļleny ZMO, 
vĨġi mŊs²ļn²ch odmŊn ļlenŢ vĨborŢ ZMO, pŚedsedŢ a ļlenŢ komis² RMO a Komise pro 
projedn§v§n² pŚestupkŢ, kteŚ² nejsou ļleny ZMO a vĨġi pŚ²spŊvku na ¼pravu zevnŊjġku 
odd§vaj²c²ch a KPOZ ve stejn® vĨġi stanoven® zastupitelstvem od 1. 1. 2018 dle pŚedloģen® 
dŢvodov® zpr§vy s ¼ļinnost² od 5. 11. 2018 

 

 

3. zŚizuje 
pracovn² skupinu k n§vrhu odmŊŔov§n² dle naŚ²zen² vl§dy ļ. 202/2018 Sb. ve sloģen²: 

Mgr. Filip Ģ§ļek, PaedDr. Miroslav Sk§cel, Mgr. Matouġ Pelik§n, Ing. Stanislav Flek, Mgr. 
Miloslav TichĨ, RNDr. Jan Holpuch, Ph.D., Ing. arch. Pavel Grasse, Mgr. Marek Zelenka, 
LL.M., Ing. Martin Jirotka. 

 

4. ukl§d§ 
tajemn²kovi MMOl pŚedloģit n§vrh odmŊŔov§n² dle z§vŊrŢ pracovn² skupiny. 

T: 14. 12. 2018 
O: VeļeŚ Jan, Bc., tajemn²k 
 
 
Bod 7 programu: 
ZŚ²zen² finanļn²ho vĨboru a kontroln²ho vĨboru, stanoven² poļtu ļlenŢ, volba 
pŚedsedŢ a ļlenŢ 
Prim§tor kr§tce uvedl materi§l. Konstatoval, ģe v souladu se z§konem ļ. 128/2000 Sb. o 
obc²ch ve znŊn² pozdŊjġ²ch pŚedpisŢ je pŚedloģen n§vrh na zŚ²zen² finanļn²ho a kontroln²ho 
vĨboru ZMO s t²m, ģe dle uveden®ho z§kona je pŚedsedou vĨboru vģdy ļlen zastupitelstva, 
vĨbory jsou nejm®nŊ tŚ²ļlenn® a poļet ļlenŢ mus² bĨt vģdy lichĨ. Konstatoval, ģe materi§l, 
kterĨ byl zastupitelŢm rozd§n Ăna stŢlñ obsahuje n§vrhy na person§ln² sloģen² vĨborŢ, kter® 
vzeġly z jednotlivĨch politickĨch subjektŢ. Poļet ļlenŢ u obou vĨborŢ byl navrģen na 11, 
koalice s ohledem na vĨsledky voleb souļasnŊ doporuļuje zastoupen² jednotlivĨch 
politickĨch subjektŢ v obou vĨborech dle dŢvodov® zpr§vy. 
PozmŊŔuj²c² n§vrh na stanoven² poļtu ļlenŢ vĨborŢ nebyl pod§n. 
Hlasov§n² ļ. 22 o n§vrhu koalice na stanoven² poļtu ļlenŢ kontroln²ho a finanļn²ho vĨboru 
na 11 se zastoupen²m jednotlivĨch politickĨch subjektŢ dle dŢvodov® zpr§vy: 
37 pro 
2 proti 
6 zdrģel se hlasov§n² 
0 nehlasoval 
Z§vŊr: n§vrh usnesen² byl schv§len. 
 
Person§ln² obsazen² finanļn²ho vĨboru: 
Prim§tor pŚedeslal, ģe v souladu s koaliļn² smlouvou bylo pŚedsednictv² v obou vĨborech, 
tedy ve finanļn²m i kontroln²m nab²dnuto opoziļn²m zastupitelskĨm klubŢm. Poģ§dal 
jednotliv® kluby v abecedn²m poŚad² dle n§zvu volebn²ch stran, aby pŚedloģily sv® n§vrhy na 
pŚedsedu finanļn²ho vĨboru.  
 
ĻSSD ï Mgr. Filip Ģ§ļek  
KSĻM ï nenominovali sv®ho z§stupce, podpoŚ² nominaci Mgr. Ģ§ļka 
Pir§ti a Starostov® ï Mgr. Viktor Tich§k  
ProOlomouc ï nenominovali sv®ho z§stupce, podpoŚ² nominaci Mgr. Tich§ka 
SPD a SPOZ ï nenominovali sv®ho z§stupce 
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Prim§tor uvedl, ģe v souladu s Jednac²m Ś§dem ZMO se bude o n§vrz²ch hlasovat 
v opaļn®m poŚad², neģ jak byly pŚedneseny. 
 
Hlasov§n² ļ. 23 o zvolen² Mgr. Viktora Tich§ka pŚedsedou finanļn²ho vĨboru: 
35 pro  
3 proti  
7 zdrģel se hlasov§n²  
0 nehlasoval 
Z§vŊr: Mgr. Viktor Tich§k byl zvolen pŚedsedou finanļn²ho vĨboru. 
 
Prim§tor citoval nominace na zvolen² ļlenŢ finanļn²ho vĨboru, jak byly jednotlivĨmi stranami 
pŚedloģeny: 
za ANO 2011 ï Mgr. Milan Feranec, Ing. JiŚ² JuŚena 
za ODS ï RNDr. Ivan Kosat²k, Ing. Richard BenĨġek 
za KDU-ĻSL ï Mgr. Petr Pachta 
za spOLeļnŊ ï Ing. Otakar Baļ§k 
za ProOlomouc ï Ing. Roman Ġimek 
za PIRĆTI A STAROSTOV£ ï Mgr. Viktor Tich§k (byl jiģ zvolen jako pŚedseda) 
za SPD a SPOZ ï Ing. Petr KrejļiŚ²k 
za KSĻM ï Ing. Miroslav Marek 
za ĻSSD - Mgr. Filip Ģ§ļek  
 
Prim§tor doporuļil hlasovat o zvolen² dalġ²ch ļlenŢ finanļn²ho vĨboru en bloc: 
Hlasov§n² ļ. 24 o zvolen² dalġ²ch ļlenŢ finanļn²ho vĨboru en bloc: 
45 pro 
0 proti 
0 zdrģel se hlasov§n² 
0 nehlasoval 
Z§vŊr: PŚedloģenĨ n§vrh na zvolen² dalġ²ch ļlenŢ finanļn²ho vĨboru byl schv§len. 
 
Prim§tor doplnil, ģe tajemn²kem finanļn²ho vĨboru byla urļena vedouc² ekonomick®ho 
odboru. 
 
 
Person§ln² obsazen² kontroln²ho vĨboru: 
Prim§tor poģ§dal jednotliv® kluby v abecedn²m poŚad² dle n§zvu volebn²ch stran, aby 
pŚedloģily sv® n§vrhy na pŚedsedu finanļn²ho vĨboru.  
 
ĻSSD ï nenominovali sv®ho z§stupce  
KSĻM ï PhDr. JiŚ² Zima 
Pir§ti a Starostov® ï nenominovali sv®ho z§stupce, podpoŚ² Ing. arch. Grasseho 
ProOlomouc ï Ing. arch. Pavel Grasse  
SPD a SPOZ - Ing. David Alt 
 
Prim§tor uvedl, ģe o n§vrz²ch je tŚeba v souladu s Jednac²m Ś§dem ZMO hlasovat 
v opaļn®m poŚad², neģ jak byly pŚedneseny. 
 
Hlasov§n² ļ. 25 o zvolen² Ing. Davida Alta pŚedsedou kontroln²ho vĨboru: 
29 pro  
13 proti 
3 zdrģel se hlasov§n² 
0 nehlasoval 
Z§vŊr: Ing. David Alt byl zvolen pŚedsedou kontroln²ho vĨboru  
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Prim§tor citoval nominace na zvolen² ļlenŢ kontroln²ho vĨboru, jak byly jednotlivĨmi stranami 
pŚedloģeny: 
za ANO 2011 - Ing. Jaroslav KuchaŚ, Mgr. Radim Lindner, 
za ODS ï MUDr. Ivo Mareġ, MBA, PhDr. Marcela Han§kov§ 
za KDU-ĻSL ï Mgr. Petr Kol§Ś 
za spOLeļnŊ ï Bc. Milan Hebelka 
za ProOlomouc ï Ing. arch. Pavel Grasse  
za PIRĆTI A STAROSTOV£ ï Mgr. Marek Zelenka, LL.M. 
za SPD a SPOZ ï Ing. David Alt (byl jiģ zvolen jako pŚedseda) 
za KSĻM ï PhDr. JiŚ² Zima  
za ĻSSD- Mgr. Yvona Kubj§tov§ 
 
Prim§tor doporuļil hlasovat o zvolen² dalġ²ch ļlenŢ kontroln²ho vĨboru en bloc: 
Hlasov§n² ļ. 26 o zvolen² dalġ²ch ļlenŢ kontroln²ho vĨboru en bloc: 
42 pro  
0 proti  
3 zdrģel se hlasov§n²  
0 nehlasoval 
Z§vŊr: n§vrh na zvolen² dalġ²ch ļlenŢ kontroln²ho vĨboru byl schv§len 
 
Prim§tor doplnil, ģe tajemn²kem kontroln²ho vĨboru byl urļen vedouc² odboru intern²ho auditu 
a kontroly. 
 
VĨsledky hlasov§n² o zŚ²zen² vĨborŢ, stanoven² poļtu ļlenŢ a jejich person§ln²m sloģen² byly 
zapracov§ny do celkov®ho n§vrhu usnesen² k bodu 7 programu; k uveden®mu bodu 
programu bylo pŚijato usnesen² bod 5. 
 
Usnesen²: 
Zastupitelstvo mŊsta Olomouce 
 

1. zŚizuje 
- finanļn² vĨbor Zastupitelstva mŊsta Olomouce s celkovĨm poļtem ļlenŢ 11 
se zastoupen²m jednotlivĨch politickĨch subjektŢ dle dŢvodov® zpr§vy 

- kontroln² vĨbor Zastupitelstva mŊsta Olomouce s celkovĨm poļtem ļlenŢ 11 
se zastoupen²m jednotlivĨch politickĨch subjektŢ dle dŢvodov® zpr§vy 

 

2. zvolilo 
- pŚedsedou finanļn²ho vĨboru Zastupitelstva mŊsta Olomouce Mgr. Viktora Tich§ka 

- ļleny finanļn²ho vĨboru: Mgr. Milana Ferance, Ing. JiŚ²ho JuŚenu, RNDr. Ivana Kosat²ka, 
Ing. Richarda BenĨġka, Mgr. Petra Pachtu, Ing. Otakara Baļ§ka, Ing. Romana Ġimka, 
Ing. Petra KrejļiŚ²ka, Ing. Miroslava Marka, Mgr. Filipa Ģ§ļka 

 

- pŚedsedou kontroln²ho vĨboru ZMO Ing. Davida Alta 

- ļleny kontroln²ho vĨboru: Ing. Jaroslava KuchaŚe, Mgr. Radima Lindnera, 
MUDr. Ivo Mareġe, MBA, PhDr. Marcelu Han§kovou, Mgr. Petra Kol§Śe, Bc. Milana Hebelku, 
Ing. arch. Pavla Grasseho, Mgr. Marka Zelenku, LL.M., PhDr. JiŚ²ho Zimu, 
Mgr. Yvonu Kubj§tovou. 

 

a urļilo tajemn²ky obou vĨborŢ dle dŢvodov® zpr§vy 
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Bod 8 programu: 
PovŊŚen² k odd§v§n² 
Prim§tor konstatoval, ģe dŢvodov§ zpr§va k uveden®mu bodu byla doruļena ļlenŢm 
zastupitelstva s pozv§nkou a ostatn²mi podkladovĨmi materi§ly s t²m, ģe byly osloveny kluby 
zastupitelŢ, aby delegovaly sv® ļleny z Śad zastupitelŢ pro vĨkon funkce odd§vaj²c²ch. 
Citoval jmennĨ seznam zastupitelŢ tak, jak byl jednotlivĨmi strany pŚedloģen a poģ§dal, aby 
ho zastupitel® upozornili na pŚ²padn® zmŊny. 
Ing. David Alt, Mgr. Miroslava Ferancov§, Ing. Stanislav Flek, Ing. arch. Michal Giacintov, 
Ing. arch. Pavel Grasse, RNDr. Jan Holpuch, Ph.D., Ing. Martin Jirotka, Ivana Kalodov§, Bc. 
Josef Kaġtil, Mgr. Jakub Kn§pek, V§clav Kryl, Mgr. JiŚ² Kub²ļek, Mgr. Yvona Kubj§tov§, Mgr. 
Radim Lindner, Jarom²r LoġŠ§k, akad. soch. Martin Lubiļ, MUDr. Ivo Mareġ, MBA, Mgr. 
Hynek Melichar, Ph.D., Ing. arch. Tom§ġ Pejpek, Ivana Pl²halov§, Mgr. Martin PŚerovskĨ, 
Ing. Josef Such§nek, RNDr. Ladislav Ġnevajs, Mgr. Viktor Tich§k, Mgr. Marek Zelenka, 
LL.M., PhDr. JiŚ² Zima, Mgr. Filip Ģ§ļek. 
Prim§tor pŚipomenul, ģe u uvolnŊnĨch ļlenŢ rady mŊsta je tato ļinnost d§na z§konem, takģe 
nemus² bĨt jmenovitŊ povŊŚeni. 
D§le uvedl, ģe mu nyn² byla nahl§ġena ¼prava, ze seznamu bude na vlastn² ģ§dost 
vyġkrtnuta pan² Ivana Kalodov§. 
Mgr. Kub²ļek ï poģ§dal o vyġkrtnut² ze seznamu, povŊŚen² k odd§v§n² s n²m nebylo 
projedn§no. 
Hlasov§n²_ļ.  27 o n§vrhu usnesen² doplnŊn®m o aktualizovanĨ seznam jmen odd§vaj²c²ch: 
45 pro 
0 proti  
0 zdrģel se hlasov§n²  
0 nehlasoval 
Z§vŊr: DoplnŊnĨ n§vrh usnesen² byl schv§len; k uveden®mu bodu programu bylo pŚijato 
usnesen² bod 7. 
 
Usnesen²:  
Zastupitelstvo mŊsta Olomouce 
 

1. bere na vŊdom² 
pŚedloģenou dŢvodovou zpr§vu 
 

2. povŊŚuje 
v souladu s Ä 11a z§kona ļ. 301/2000 Sb. o matrik§ch, jm®nu a pŚ²jmen² a o zmŊnŊ 
nŊkterĨch souvisej²c²ch z§konŢ, ve znŊn² pozdŊjġ²ch pŚedpisŢ, pŚij²m§n²m prohl§ġen² 
snoubencŢ o uzavŚen² manģelstv² tyto ļleny Zastupitelstva mŊsta Olomouce: 
Ing. David Alt, Mgr. Miroslava Ferancov§, Ing. Stanislav Flek, Ing. arch. Michal Giacintov, 
Ing. arch. Pavel Grasse, RNDr. Jan Holpuch, Ph.D., Ing. Martin Jirotka, Bc. Josef Kaġtil, Mgr. 
Jakub Kn§pek, V§clav Kryl, Mgr. Yvona Kubj§tov§, Mgr. Radim Lindner, Jarom²r LoġŠ§k, 
akad. soch. Martin Lubiļ, MUDr. Ivo Mareġ, MBA, Mgr. Hynek Melichar, Ph.D., Ing. arch. 
Tom§ġ Pejpek, Ivana Pl²halov§, Mgr. Martin PŚerovskĨ, Ing. Josef Such§nek, RNDr. Ladislav 
Ġnevajs, Mgr. Viktor Tich§k, Mgr. Marek Zelenka, LL.M., PhDr. JiŚ² Zima, Mgr. Filip Ģ§ļek 
 
Prim§tor poģ§dal povŊŚen® odd§vaj²c², aby se sv® zastupitelsk® role zhostili v co nejġirġ² 
m²Śe, aby byl zajiġtŊn nezbytnĨ poļet odd§vaj²c²ch, jelikoģ pracovn²ci matriky s t²mto m²vaj² 
nezŚ²dka probl®m.  
 
 
Bod 9 programu: 
UrļenĨ zastupitel 
Prim§tor uvedl, ģe koaliļn² strany se shodly, a je to zakotveno i v r§mci koaliļn² smlouvy 
v kompetenc²ch jednotlivĨch uvolnŊnĨch ļlenŢ zastupitelstva, ģe stotis²cov§ metropole 
s druhou nejvŊtġ² pam§tkovou rezervac² a rozvojovĨm potenci§lem si zaslouģ² jinĨ, 
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modernŊjġ², dynamiļtŊjġ² a odbornŊjġ² pŚ²stup samospr§vy k veŚejn®mu prostoru, 
k architektuŚe, urbanismu a infrastruktuŚe aŠ uģ dopravn² nebo jin®. Jedn²m z opatŚen², na 
kter®m nov§ koalice zaļne uģ z²tra pracovat, je zformov§n² a zŚ²zen² ¼tvaru hlavn²ho 
architekta mŊsta Olomouce, coģ do budoucna mŢģe bĨt pro mŊsto vĨznamnĨm poļinem, 
aby se zaŚadilo mezi celou Śadu vĨznamnĨch metropol², kter® se svĨm veŚejnĨm 
prostranstv²m nakl§daj² promyġlenĨm, komplexn²m, ucelenĨm zpŢsobem. S organizaļn²mi 
zmŊnami, kter® maj² vliv na st§vaj²c² odbor koncepce rozvoje, doch§z² ke zmŊnŊ a pŚesunu 
nŊkterĨch kompetenc² tohoto odboru tak, ģe se vyļleŔuje samospr§vn§ ļ§st do pl§novan®ho 
¼tvaru hlavn²ho architekta. ĐŚad ¼zemn²ho pl§nov§n², kterĨ byl letoġn²m rokem ze z§kona 
zŚ²zen, se pŚesouv§ do jinĨch organizaļn²ch struktur. Ve smyslu Ä 6 stavebn²ho z§kona 
obecn² ¼Śad s rozġ²Śenou pŢsobnost² v pŚenesen® pŢsobnosti poŚizuje ¼zemn² pl§n a 
regulaļn² pl§n pro ¼zem² obce. Ve smyslu stavebn²ho z§kona poŚizovatel spolupracuje pŚi 
t®to ļinnosti s ĂurļenĨm zastupitelemñ, kter®ho schvaluje zastupitelstvo obce. V minul®m 
volebn²m obdob² byl t²mto urļenĨm zastupitelem pŚ²sluġnĨ n§mŊstek prim§tora.  Nyn² 
ļlenov® Zastupitelstva mŊsta Olomouce za koalici doporuļuj² zastupitelem pro spolupr§ci na 
poŚizov§n² ¼zemnŊ pl§novac² dokumentace urļit Ing. arch. Michala Giacintova. Poģ§dal 
arch. Giacintova, aby Śekl nŊkolik slov o t®to sv® roli. 
Ing. arch. Giacintov ï uvedl, ģe snad dŢvŊra v jeho osobu vloģen§, bude naplnŊna, 
zejm®na v tom, ģe se podaŚ² naj²t a obsadit m²sto a tĨm mŊstsk®ho architekta, coģ povaģuje 
za nejdŢleģitŊjġ² pŚedpoklad ¼spŊchu. S§m za sebe vyj§dŚil snahu aktivnŊ spolupracovat, a 
to nejen s org§ny ¼zemn²ho pl§nov§n², ale tak® s kolegy architekty z opoziļn²ch lavic. 
Poģ§dal o podporu pŚi hlasov§n².  
Ing. arch. Pejpek ï ¼vodem poblahopŚ§l prim§torovi a ļlenŢm nov® rady mŊsta ke zvolen². 
Vyj§dŚil nadŊji, ģe trochu rozhĨbou Olomouc oproti minul®mu sp²c²mu obdob² a v tom jim 
budou drģet palce. Ocenil nab²dku, kterou uļinil prim§tor ve smyslu komunikace, jelikoģ oni 
jsou pŚipraveni se vŊcnŊ bavit, jednat a navrhovat Śeġen², ļ²mģ jsou snad uģ zn§m². 
K navrhovan®mu urļen®mu zastupiteli uvedl, ģe v zastupitelstvu sed² nŊkolik ļlenŢ Klubu 
architektŢ Olomoucka, kterĨ se o ustanoven² ¼tvaru hlavn²ho architekta, ļi funkce mŊstsk®ho 
architekta snaģ² jiģ asi 15 let. Skuteļnost, ģe se tento n§vrh octnul v koaliļn² smlouvŊ, 
pŚ²padnŊ jak pŚedpokl§d§, bude souļ§st² programov®ho prohl§ġen², berou za dovrġen² urļit® 
etapy, kter§ bude dovrġena aģ funkļn²m obsazen²m tohoto ¼tvaru. Uvedl, ģe je dŢleģit® Ś²ci, 
ģe funkce hlavn²ho architekta je specifick§ v tom, ģe vģdy z§leģ² na dŢvŊŚe mezi ļleny rady 
mŊsta a zvolenĨm ļlovŊkem, coģ znamen§, ģe to nen² vŊc nŊjak®ho primitivn²ho vĨbŊrov®ho 
Ś²zen². Konstatoval, ģe pŚestoģe si velmi v§ģ² kolegy Michala Giacintova, domn²vaj² se, ģe 
zde sed² zastupitel, kterĨ m§ lepġ² kvalifikaļn² pŚedpoklady k tomu, aby plnil funkci 
povŊŚen®ho zastupitele, a to je kolega Pavel Grasse. M§ nejvŊtġ² zkuġenosti ze zastupitelŢ 
co se tĨk§ urbanismu, i co se tĨk§ stavebn²ho pr§va, proto pŚedkl§d§ protin§vrh, aby byl do 
t®to funkce urļen Pavel Grasse.  
Prim§tor poģ§dal v souladu s jednac²m Ś§dem o pŚed§n² protin§vrhu v p²semn® formŊ. 
Mgr. Ģ§ļek ï uvedl, ģe si nemyslel, ģe v r§mci sv®ho prvn²ho vystoupen², coby opoziļn² 
zastupitel, bude radu mŊsta chv§lit, ale uģ po rozhodnut² o vstupu do opozice deklarovali, ģe 
budou opozic² konstruktivn². Proto podŊkoval za n§vrh urļen®ho zastupitele v osobŊ Ing. 
arch. Giacintova, protoģe dle jeho n§zoru, se velmi vĨznamnŊ projev² jeho odbornost ve 
vztahu k samospr§vŊ. Vyj§dŚil n§zor, ģe v t®to pozici bude jistŊ velkĨm pŚ²nosem. Uvedl, ģe 
mŊsto stoj² nejen pŚed t®matem hlavn²ho architekta, ale tak® pŚed aktualizac² ¼zemn²ho 
pl§nu a i on s§m se se stavem ¼zemnŊ pl§novac² dokumentace po ļtyŚi roky pŢsoben² 
v RMO potĨkal. Konstatoval, ģe byŠ vģdy respektoval kolegu arch. Grasseho a snaģil se 
s n²m i jako n§mŊstek prim§tora komunikovat, vyj§dŚil pŚesvŊdļen², ģe nespornou vĨhodou 
nominace osobnosti Michala Giacintova je, ģe m§ zkuġenost s prac² v radŊ mŊsta, proto 
povaģuje n§vrh za dobrĨ a klub ĻSSD jej podpoŚ².  
Prim§tor podŊkoval za vyj§dŚen² podpory a uvedl, ģe i rada mŊsta si uvŊdomuje dŢleģitost 
t®to funkce do budoucna ve vztahu k projedn§vanĨm bodŢm nejen na zastupitelstvu, ale i 
v radŊ mŊsta. 
Mgr. Tich§k ï za klub Pir§ti a Starostov® poģ§dal o pŚest§vku na poradu klubu. 
JUDr. Major ï pŚipojil se k n§vrhu na pŚest§vku. 
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Mgr. Ģ§ļek - tak® poģ§dal o pŚest§vku. 
Prim§tor vyhl§sil pŚest§vku.  
 
Prim§tor ï pŚipomenul, ģe pŚed pŚest§vkou zaznŊl protin§vrh Ing. arch. Pejpka na ¼pravu 
usnesen². 
Mgr. Zelenka ï vzhledem k tomu, ģe zde jsou dva kandid§ti na odbornou funkci, poģ§dal 
prostŚednictv²m pŚedsedaj²c²ho, aby se kr§tce pŚedstavili a pŚedstavili sv® kompetence a 
zkuġenosti s tematikou, kter§ je ļlenŢm jejich klubu pomŊrnŊ nezn§m§. 
Prim§tor vyj§dŚil n§zor, ģe arch. Giacintov se jako nominant rady mŊsta jiģ pŚedstavil, proto 
poģ§dal Ing. arch. Grasseho, aby se tak® jako nominant klubu ProOlomouc pŚedstavil.  
Ing. arch. Grasse ï struļnŊ zrekapituloval svou praxi v t®to ļinnosti a uvedl, ģe v 90. letech 
byl vedouc²m odboru koncepce a rozvoje ve mŊstŊ Ġternberk, kde vykon§val 4 roky ļinnost 
pŚ²pravy podkladŢ pro povŊŚen®ho zastupitele. Pot® byl 2 roky hlavn²m architektem mŊsta 
ĻeskĨ Krumlov, pot® byl 7 let na mand§tn² smlouvu poradcem prim§tora a z§stupcem 
poŚizovatele pŚi tvorbŊ ¼zemn²ho pl§nu v ĻeskĨch BudŊjovic²ch, kde tyto podklady tak® 
vypracov§val. Z posledn² doby zm²nil, ģe na z§kladŊ v²tŊzn® soutŊģe zpracov§val se svĨm 
tĨmem ¼zemn² pl§ny Nelahozevsi a Đholiļek, kde smluvnŊ pro obecn² radu podklady pro 
vĨstupy ļinnosti povŊŚen®ho zastupitele vypracov§vali. 
Mgr. Melichar ï prostŚednictv² pŚedsedaj²c²ho poģ§dal Ing. arch. Giacintova, aby se 
pŚedstavil podobnĨch zpŢsobem, tedy aby shrnul svou odbornou kvalifikaci, jelikoģ jeho 
pŚedstaven² bylo sp²ġe obecnŊjġ².  
Ing. arch. Giacintov ï konstatoval, ģe uzn§v§, ģe kolega Grasse se po vŊtġinu sv® procesn² 
dr§hy vŊnuje urbanismu, ale i on s§m tento obor vystudoval, pracuje 12 let jako ļlen komise 
pro architekturu a pl§nov§n², pŚiļemģ posledn² 4 roky jako pŚedseda t®to komise. ProcesnŊ 
se ¼ļastnil na tvorbŊ pl§nŢ, kter® jsou pro ¼zemn² pl§nov§n² dŢleģit®. PŚipustil, ģe pr§ci 
hlavn²ho architekta ani mŊstsk®ho architekta za sebou nem§. T®to ļinnosti ale rozum² a d²ky 
sv® pr§ci v komis²ch a spolupr§ci s odborem koncepce a rozvoje m§ jasnou pŚedstavu, o 
ļem tato ļinnost je, proto si ji trouf§ vykon§vat jako urļenĨ zastupitel. 
Prim§tor pŚipomenul, ģe zde nevol²me funkci hlavn²ho architekta, ale drģ²me se role 
urļen®ho zastupitele tak, jak je d§na stavebn²m z§konem.   
Hlasov§n²_ļ. 28 o protin§vrhu Ing. arch. Pejpka, aby urļenĨm zastupitelem byl Ing. arch. 
Grasse: 
12 pro  
4 proti  
28 zdrģel se hlasov§n² 
1 nehlasoval 
 
Prim§tor poģ§dal o ¼pravu vĨsledku hlasov§n², chtŊl hlasovat Ăzdrģel señ. 
VĨsledek hlasov§n² ļ. 28 byl opraven: 
12 pro 
4 proti 
29 zdrģel se  
0 nehlasoval 
Z§vŊr: protin§vrh nebyl schv§len. 
 
Prim§tor poznamenal, ģe uvedenĨm hlasov§n²m nebyla odbornost Ing. arch. Grasseho nijak 
zpochybnŊna a vyj§dŚil nadŊji, ģe se v r§mci svĨch odbornĨch znalost² a zkuġenost² zapoj² 
do pr§ce, kter§ pŚ²mo souvis² s ¼zemn²m pl§nov§n²m.  
Hlasov§n²  ļ. 29 o pŚedloģen®m n§vrhu usnesen²: 
34 pro  
1 proti  
10 zdrģel se hlasov§n² 
0 nehlasoval 
Z§vŊr: PŚedloģenĨ n§vrh usnesen² byl schv§len; k uveden®mu bodu programu bylo pŚijato 
usnesen² bod 8. 
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Bod 10 programu: 
RŢzn® 
K tomuto bodu programu se do diskuse pŚihl§sili 4 obļan®, v souladu s jednac²m Ś§dem 
vystoupili dle abecedn²ho poŚad², na vystoupen² kaģd®ho byl vymezen ļasovĨ limit 5 minut: 
1. ZdeŔka Hanelov§ ï jej² vystoupen² se tĨkalo vĨstavby ProtipovodŔovĨch opatŚen² II. B 

etapy ï ¼plnĨ text vystoupen² tvoŚ² pŚ²lohu z§pisu. 
Prim§tor ï reagoval na vystoupen² pan² Hanelov® v tom smyslu, ģe nov§ rada mŊsta se 
bude t²mto t®matem zabĨvat. Za sebe pŚisl²bil, ģe by se chtŊl s obļany ulic dotļenĨch 
stavbou co nejdŚ²ve setkat, z§roveŔ bude pŚipravov§no spoleļn® setk§n² s investorem, aby si 
znovu vysvŊtlili jednotliv® moģnosti, jak ze strany mŊsta, tak ze strany investora. 
 
2. RNDr. Aleġ Jakubec, Ph.D. ï ¼plnĨ text jeho vystoupen² tvoŚ² pŚ²lohu z§pisu. 
 
Prim§tor ï podŊkoval dr. Jakubcovi za jeho slova, za sebe uvedl, ģe se nov® veden² mŊsta 
bude snaģit nav§zat na to dobr®, co bylo v minulosti udŊl§no a pokrļovat v tom a r§di vyuģij² 
jeho znalost² a zkuġenost² a budou d§le sd²let sv® n§zory i v tomto volebn²m obdob². 
 
3. Ing. Petr Kub²k - vystoupen² se tĨkalo vĨstavby ProtipovodŔovĨch opatŚen² II. B etapy ï 
¼plnĨ text vystoupen² tvoŚ² pŚ²lohu z§pisu 
 
Prim§tor ï uvedl, ģe zde plat² tot®ģ, co jiģ sdŊlil po vystoupen² pan² Hanelov®. PŚisl²bil se 
nad uvedenou problematikou v co nejbliģġ² dobŊ s obļany sej²t, a to i za ¼ļasti investora a 
pŚ²sluġnĨch ¼Śedn²kŢ magistr§tu. 
 
4. ZdeŔka Tkadleļkov§ - vystoupen² se tĨkalo vĨstavby ProtipovodŔovĨch opatŚen² II. B 
etapy ï ¼plnĨ text vystoupen² tvoŚ² pŚ²lohu z§pisu. 
 
Prim§tor ï uvedl, ģe zde vn²m§me, ģe t®ma protipovodŔovĨch opatŚen² nebylo v minulosti 
vģdy ¼plnŊ dobŚe zvl§dnuto, zejm®na po str§nce komunikace s obļany. PŚisl²bil zlepġit 
informovanost, komunikaci a hledat Śeġen², kter® n§m umoģn² legislativa, rozpoļet mŊsta a 
technick® a organizaļn² moģnosti mŊsta tak, aby dopady takto velk® stavby na ģivoty obļanŢ 
byly eliminov§ny na to nejnutnŊjġ² zlo, kter® z takto velk® stavby v bl²zkosti obytnĨch ļtvrt² 
vģdy vznik§. 
Ing. arch. Pejpek ï konstatoval, ģe ze sdŊlen² Ing. Kub²ka vyplynulo, ģe poloģil na minul®m 
zased§n² ZMO 4 ot§zky, na kter® mu nebylo zodpovŊzeno. Tyto dotazy si jako zastupitel 
dovolil osvojit a poģ§dal, aby mu na nŊ bylo zodpovŊzeno. D§le poģ§dal o odpovŊdi na dvŊ 
dalġ² vŊci, v pŚ²padŊ, ģe nejsou souļ§st² dotazŢ Ing. Kub²ka. Prvn² je z§leģitost rozporu 
s projektovou dokumentac², kde uvedl pŚedpoklad, ģe statut§rn² mŊsto m§ jistŊ sv®ho 
z§stupce, kterĨ v t®to vŊci jedn§ jm®nem mŊsta a poģ§dal tohoto odborn²ka, zda by mohl 
poskytnout informaci k ot§zce rozporu s PD. D§le se zaj²mal o posouzen² pŚ²stupnosti 
objektŢ z hledisek, kter® zde padly, zda je v souladu s platnou legislativou, s pŚedpisy a 
z§vaznĨmi technickĨmi normami. 
Prim§tor ï konstatoval, ģe si  z pŚedchoz²ch vystoupen² vĨtky, kter® smŊŚovaly 
k pŚedchoz²mu veden² mŊsta, poznamenal, takģe i tak by se touto problematikou zabĨvali, 
ale podŊkoval Ing. arch. Pejpkovi za jeho iniciativu. Na vznesen® dotazy budou pŚipraveny 
odpovŊdi, jelikoģ nov® veden² mŊsta tato problematika zaj²m§ a vn²maj² tento probl®m. 
Z§leģitosti, kter® maj² vztah ke st§tn² spr§vŊ, budou smŊŚovat na pana tajemn²ka. Z§leģitosti 
ve vztahu k rozporŢm PD a pŚ²stupnosti k objektŢm budou Śeġeny zpracov§n²m analĨzy a 
bude na nŊ odpovŊzeno p²semnŊ.  
Ing. arch. Grasse ï pŚiv²tal vyj§dŚen² prim§tora, ģe se mŊsto bude zabĨvat Śeġen²m velkĨch 
developerskĨch z§mŊrŢ na ¼zem² mŊsta, aby dopady na obļany byly jen ty nejnutnŊjġ², kter® 
tyto stavby na sv® okol² vyvol§vaj². V t®to souvislosti poģ§dal o odpovŊŅ, kter§ by mu mohla 
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bĨt zasl§na v term²nu do dalġ²ho ZMO, jak§ je filozofie a kdo je zodpovŊdnĨ za to, ģe u 
tŊchto velkĨch developerskĨch z§mŊrŢ, napŚ. nyn² v lokalitŊ Olomouc-Nov§ Ulice, mŊsto 
povol² nebo akceptuje recyklaci vybouran®ho materi§lu drt²c² linkou pŚes celou sobotu a 
nedŊli od brzk®ho r§na aģ do veļera pŚ²mo ve vnitrobloc²ch domŢ, kde bydl² lid®. 
Poznamenal, ģe stejnĨ probl®m byl v minulosti v ulici Rokycanova, kde si obļan® tak® 
stŊģovali na praġnost a nemyt² komunikac² pŚi budov§n² developersk®ho z§mŊru. 
Prim§tor ï uvedl, ģe vŊtġina dotazŢ je smŊŚov§na na stavebn² ¼Śad, tedy na st§tn² spr§vu, 
kter§ je t²m, kdo povoluje a z§roveŔ dohl²ģ² na dodrģov§n² tŊchto podm²nek. Pokud jsou dalġ² 
takov® konkr®tn² podnŊty, poģ§dal o jejich zasl§n² na adresu pana tajemn²ka Bc. VeļeŚe, 
aby mohly bĨt pŚed§ny pŚ²sluġnĨm kompetentn²m org§nŢm. Poznamenal, ģe samospr§va na 
to mŢģe m²t stejnĨ n§zor, ale samotn® provŊŚen² faktick®ho stavu mŢģeme jako rada mŊsta 
pouze ovŊŚit, ale odborn® stanovisko mus²me nechat na st§tn² spr§vŊ, do jej²ģ gesce to patŚ².  
Ing. Such§nek ï uvedl, ģe nem§ ģ§dnĨ dotaz, ale chce nab²dnout spolupr§ci v t®to oblasti, 
jelikoģ je zamŊstnancem kolej² a menz UP Olomouc, kter® jsou dotļenou osobou zm²nŊn® 
stavby PPO a uģ²vaj² si zde s touto stavbou tak® svŢj d²l. Z§roveŔ je nominovanĨ do 
protipovodŔov® komise, proto nab²z² svou pomoc u jakĨchkoliv akc², kter® se kolem tohoto 
budou d²t.   
Prim§tor ï uvedl, ģe vn²m§ tuto nab²dku, na nejbliģġ² schŢzi rady mŊsta vyhodnot² tyto 
vystoupen² a nab²dky a pokus²me se v co nejbliģġ² dobŊ pŚij²t s takovĨm Śeġen²m formy 
komunikace, kter§ bude vstŚ²cn§ nejen k jednotlivĨm zastupitelskĨm klubŢm, ale i obļanŢm.  
Z. Tkadleļkov§ ï vyuģila moģnost repliky a za obyvatele lokality uvedla, ģe v²taj² ochotu 
mŊsta komunikovat. 
Mgr. Zelenka ï vyj§dŚil se k  pracovn² skupinŊ, kter§ byla zŚ²zena v r§mci dneġn²ho jedn§n² 
a uvedl, ģe jej² vznik v²taj². SouļasnŊ poznamenal, ģe v r§mci usnesen² nebyla povŊŚena 
jednat o zmŊn§ch Jednac²ho Ś§du ZMO. Poģ§dal, aby v r§mci z§pisu bylo uvedeno, ģe tato 
pracovn² skupina se bude zabĨvat i t®matem Jednac²ho Ś§du ZMO.  
Prim§tor ï uvedl, ģe z§leģitost jednac²ho Ś§du nesouvisela s projedn§vanĨm bodem, proto 
v r§mci uveden®ho bodu nebyly rozġ²Śeny kompetence pracovn² skupiny, nicm®nŊ na 
jedn§n² pŚedsedŢ klubŢ zaznŊlo, ģe souļ§st² projedn§vanĨch t®mat t®to pracovn² skupiny 
bude i zmŊna Jednac²ho Ś§du ZMO. Poļ²t§ se s t²m, ģe harmonogram, kterĨ byl spoleļnŊ 
dohodnut plat², tzn. ģe 19.11.2018 by rada mŊsta mŊla projednat vĨstupy z t®to pracovn² 
skupiny jak ve vztahu k odmŊŔov§n² zastupitelŢ, tak k n§vrhŢm na ¼pravu jednac²ho Ś§du, 
kterĨ by byl pot® projedn§n a schv§len na ZMO 14.12.2018.  
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Bod 11 programu:  
Z§vŊr 
Prim§tor podŊkoval vġem zastupitelŢm a tak® obļanŢm a pracovn²kŢm magistr§tu za ¼ļast 
na ustavuj²c²m zased§n² zastupitelstva. PŚipomenul, ģe term²n pŚ²ġt²ho zased§n² byl 
pŚedbŊģnŊ stanoven na p§tek 14. 12. 2018, pozv§nka a podkladov® materi§ly budou 
zastupitelŢm zasl§ny dle st§le platn®ho jednac²ho Ś§du a budou i zveŚejnŊny na webovĨch 
str§nk§ch mŊsta. Ustavuj²c² zased§n² zastupitelstva mŊsta v 12:45 hodin ukonļil. 
 
 
 
 
 
 
Mgr. Miroslav Ģb§nek, MPA v. r. 
prim§tor mŊsta Olomouce 
 
 
 
OvŊŚovatel® z§pisu:  
 
 
 
 
 
Mgr. Yvona Kubj§tov§ v. r.    Ing. arch. Tom§ġ Pejpek v. r. 
ļlenka zastupitelstva mŊsta    ļlen zastupitelstva mŊsta 
 
 
 
 
Magdal®na Vaneļkov§ v. r.    MUDr. Ivo Mareġ, MBA v. r. 
ļlenka zastupitelstva mŊsta    ļlen zastupitelstva mŊsta 
 
 
 
 
Mgr. Hynek Melichar, Ph.D.  v. r.   PaedDr. Miroslav Sk§cel v. r. 
ļlen zastupitelstva mŊsta    ļlen zastupitelstva mŊsta 
 
 
 
 
RNDr. Ladislav Ġnevajs v. r.    Ivana Pl²halov§ v. r. 
ļlen zastupitelstva mŊsta    ļlenka zastupitelstva mŊsta 
 
 
 
 
 
 
PŚ²lohy: 

- vystoupen² Z. Hanelov® 
- vystoupen² RNDr. Jakubce 
- vystoupen² Ing. Kub²ka 
- vystoupen² Z. Tkadleļkov® 
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